



Protokoll – SEKTIONSMÖTE 2 2024

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

Jesper Adolfsson (T-20) öppnar mötet kl. 17.43

1.2 Mötets behöriga utlysande

Mötet anser mötet behörigt utlyst.

1.3 Adjungeringar

Inga adjungeringar

1.4 Val av justerare och rösträknare

William Kåhre (T-16) och Anton Cederborg (T-22) väljs till justerare och rösträknare.

1.5 Val av tolk

Ingen tolk behövs för mötet

1.6 Fastställande av föredragningslistan

Punkt 10.35 och 7. Läggs flytande.

Punkt 6.3 byter plats med 6.4.

1.7 Föregående sektionmötesprotokoll

Protokollet för SM1 finns i handlingarna och på websidan.

1.8 Anmälan av övriga frågor

Isak Lindwall (T-17) och William Kåhre (T-16) anmäler en övrig fråga.

2. Rapporter

 JA







2.1 Styrelsen rapporterar

Alla har skickat in. Rapporterna finns bland handlingarna.

Styrelsen upplyser om förändringar angående lokalbokning av TC. Ett nytt bokningssystem ska implementeras. Ordförande upplyser att han kan boka lokaler för mindre möten runt om på KTH.

2.2 Ledningsgruppen rapporterar

Alla förutom StuRe har skickat in sina rapporter. Rapporterna som har skickat in finns bland handlingar

StuRe, Valter Jonsson (T-20), rapporterar, meddelar att han har anordnat tjejmiddagen.

2.3 Revisorerna rapporterar

Finns bland handlingarna.

2.4 KF-ledamöter rapporterar (THS)

KF-ledamot Isak Lindwall (T-17) rapporterar. Låg uppslutning på senaste KF-mötet. SNNC gick dåligt de hade fått fel siffror för brandgräns vilket ledde till färre sålde biljetter. 1,1 miljoner kr back. En ny kårstyrelse har blivit tillsatt och även en ny valberedning, nytt talmanspresidiet och sakrevisor. En nämnd som ska fixa och renovera Osqvik har blivit tillsatt. Det är mycket jobb med att få in TT och IN till campus Valhallavägen.

2.5 Jublet rapporterar

Erik Höjjer (T-22), JubelEvent, rapporterar. Påminner om anmälan till Stora Phlög. Budgeten går ihop och allt rullar på som det ska.

2.6 THS rapporterar

Ingen från THS medverkar på mötet. En rapport från THS finns bland handlingarna.

3. Ansvarsbefriande av styret 2023

Revisorerna 2023 presenteras deras omdöme om styret 2023. Omdömet finns bland handlingarna, yrkar på ansvarsbefriande.

Frågor till revisorerna:

Hur mycket pengar har "försvunnit"?

Ungefär 44 000 kr, men det är sådant som har varit kvar att bokföra från förgående år och allt är nu bokfört.

Mötet öppnar punkt 1.4.

2 




Johannes Kilgren (T-18) väljs som temporär rösträknare och justerare för punkt 3.0.

Styret 2023 lämnar mötet. Alexander Tilo (T-20) tar temporärt rollen som ordförande och Adrian Eriksson (T-21) tar temporärt rollen som vice ordförande. Mötet öppnar för diskussion.

Diskussion

Mötet yrkar på streck i debatten.

Beslut

Styret 2023 ansvarsbefrias genom acklamation.

3.1 Entledigande och ansvarsbefriande av KF-ledamot William Kåhre (T-16)

William Kåhre (T-16) entledigas av sin roll som kommande KF-ledamot.

4. Ekonomi och propositioner

4.1 Revision av RamBudJet

Jonas Planck presenterar den reviderade budgeten. Budgetposten "Administration" har minskat och två nya poster som kallas "representation" och "interna aktiviteter styret" har tagit dessa pengar i stället.

Frågor:

Vad är resterande pengar i styret tillägnande till?

Tröjor och namnskyltar.

Vad ska pengarna gå till?


"Representation" ska gå till styrelsemiddagar, "interna aktiviteter" till LG-middagar och liknande.


Borde det inte finnas en post som heter interna aktiviteter LG och en som heter interna aktiviteter styrelsen?

Beslutet gjordes fort på ett styrelsemöte.

Diskussion

Det är mycket pengar för att lägga på fest, bättre med ändringar i reglementet så att styrelsens uppdrag blir mer tydligt om den reviderade budgeten ska röstas igenom. Styrelsen anser att det finns fördelar med att bjuda in andra sektioner då man lär sig mycket om har andra

 JA

3 
MK



sektioners styrelser löser problem. Andra menar på är bättre med att jobba mer inom LG än att jobba utanför då de inte samarbetar så bra som de kunde. En mötesdeltagare menar på att det är tråkigt att styrelsemiddagar inte ger något utanför styrelsen. Replik: ger mycket som inte syns bakom kulisserna. Hade varit bra med mer specifikation om vad representationsposten ska gå till tycker en mötesdeltagare. En person anser att det bra om styrelsen får göra roliga saker, då det gör posterna mer attraktiva och hållbara.

Beslut

Beslutet bordläggs till senare. En reviderad budgetproposition förbereds till en senare tid under mötet.

4.2 Proposition angående votering

Eric Sanner (T-22) presenterar propositionen. Finns bland handlingarna. Ett nytt röstsystem vid val med många kandidater och flerpersonsval som i teorin kommer minska rösttiden, samt göra valen mer rättvisa.

Frågor

Hur bestäms resultatet?

Den som vinner kommer alltid vara den som är mest omtyckt av mötet i sin helhet.

Väljs metoden för personval för hela mötet eller per val?

Metoden väljs inför varje personval.

Finns det en anledning till att inte ha en eller två fasta röstsystem?

I nuvarande reglemente finns endast en metod nedskrivnen, men att ha flera val tillgängliga kommer med mer flexibilitet.

Diskussion

Schulze-metoden har en stor nackdel, då man måste välja avslag som alternativ. Replik: om man lägger till denna hake i mötespraxis så borde detta inte vara ett problem.



Att ha kvar "Mötesordförande föreslår lämplig demokratisk metod" är det enda som behövs anser en mötesdeltagare.

Man borde lägga till i mötespraxis vilket system som ska användas.

Ta bort allt som nämner THS från Att-satserna.

Beslut

 JA

4 




Att 1: Byt ut stycke 3 i Reglementets § 3.8.1 Personval, "Vid personval fordras mer än hälften av antalet avlagda, ej blanka, röster. Om detta röstetal ej uppnåtts skall ett nytt val ske mellan de två kandidater som erhållit flest röster så länge dessa två kandidater tillsammans erhållit en majoritet av de ej blanka rösterna. I övriga fall, skall ett nytt val ske mellan alla kandidater utom den med minst antal röster" till "Beslut fattas enligt etablerade demokratiska former och metoder som säkerställer att förslag inte vinner med enbart relativ majoritet. Mötesordförande föreslår lämplig demokratisk metod baserat på tillgängliga hjälpmedel. Exempelvis kan Schulze-metoden, enkel överförbar röst, förberedande voteringar med kontrapositionsordning användas, eller om det på direkt fråga från mötesordförande finns enhälligt stöd."

Ändringarna och att-satsen godkänns genom acklamation.

4.3 Uppdatera verksamhetsplan

Styrelsen presenterar den uppdaterade verksamhetsplanen.

Frågor:

Inga frågor.

Diskussion

Hade varit bra med uppdatering av fysiska dokument också.

Mötet yrkar på streck i debatten.

Beslut

Den nya verksamhetsplanen godkänns genom acklamation

5. Motioner

5.1 Motion angående Valberedningen

Alexander Tilo (T-20) presenterar motionen. Motionen finns bland handlingarna.

Styrelsen presenterar sitt motionssvar.



Frågor

Har du funderat på att byta namn till valinfo?

BUUUUU!!

Kommer det räcka med en valfångare?

 JA

5 




Kanske skulle varit bättre med två valfångare, det kan ändras i motionen.

Hur tänker du om konflikter mellan valfångare och kandidater?

Det kan vara ett problem, men inte om man använder en liknande valprocess som tidigare år.

Kommer valfångaren behöva godkännas under SM4?

Ja, samtidigt som man godkänner undergrupperna.

Förslaget känns väldigt reaktivt, vad är planen för valberedningen i framtiden?

Andra sektioner har en väldigt aktiv valberedning, och detta känns som ett steg i rätt riktning.

Det finns studier som visar att man söker en post om man blir frågad om att söka. Kommer motionen minska engagemanget hos valberedningen?

Nej motsatsen. Motionen kommer sträva för att bidra till mer engagemang hos valberedningen.

Diskussion

Många anser att info ska rekrytera eller så ska mötet välja valberedningen, de är de ända alternativet. Det är svårt att se hur att lägga posten under info kommer förbättra valberedningens uppdrag anser en mötesdeltagare. En nuvarande valberedare säger att de ska arbeta hårdare på rekrytering, men med bara en valberedare kommer det att vara svårt. Att det ska finnas konflikter mellan valfångare och info borde inte vara ett problem då de ändå röstas igenom på SM4.

Att posten ligger under info skulle inte bidra med något, men att minska antal poster samt förtydliga arbetsuppgifter skulle vara väldigt positivt är många eniga om.

Mötet adjungeras mellan kl. 20:03 och 20:40 och öppnar punkt 10.35

10.35 Öl och mackor i minne av Vpl. Johannesson

Det serveras chicken nuggets med ris och currysås.

Mötet beslutar att öppna upp punkt 1.6 för att sedan öppna upp punkt 7.

7. Presentation av Pheus-tema

Plahn har diskotema och ÖPH har punkrocktema.

Mötet öppnar åter upp punkt 5.1.

 JA

6 




Ett ändringsyrkande har utförts till motionen. Motionen bordläggs till SM3 kl. 21.27.

Mötet öppnar åter upp punkt 4.1.

En ytterligare reviderad budget visas upp.

Tre nya budgetposter har skapats. ”Interna aktiviteter LG”, 4 000 kr, ”Interna aktiviteter styrelsen”, 4 000 kr och ”Sektionsöverskridande aktiviteter”, 2 000 kr. Inga frågor.

Diskussion

Den nya budgeten är tydligare och uppfyller de mål som styrelsen ska ha.

Beslut

Den reviderade budgeten väljs över den gamla genom acklamation och accepteras sedan genom acklamation kl. 21.32.

6. Val

6.1 Val av Valberedning

Inga kandidater innan mötet. Jakob Åberg (T-22) nomineras och kandiderar.

Kandidaten svarar från valberedningen och mötet.

Kandidaten diskuteras av mötet.

Beslut

Mötet beslutar att välja Jakob Åberg till valberedare genom acklamation.

Inrop

”Såp Rally”

6.2 Val av KF-suppleant

Isac Engblom (T-20) och Isak Lindwall (T-17) kandiderar.

Kandidaterna svarar på frågor från valberedningen och mötet.

Kandidaterna diskuteras av mötet.

Beslut

Isak Lindwall vald till KF-suppleant genom sluten votering.

Inrop

”Herr Talman.”

6.4 Val av Årets Klippa

 JA

7 
NK 



Carlos Casanueva Perez, Oliver Harrison (T-18) och Françoise "Mamma" Lekien är nominerade.

De nominerade diskuteras av mötet.

Beslutet hålls hemligt och presenteras på NolleGasquen.

6.3 Val av Kjölswyn

Samtliga diskuteras av mötet.

De nominerade är:

Olof Mattson (T-19), accepterar sin nominering.

Isak Lindwall (T-17), accepterar sin nominering.

Viggo Hamberg (T-19), accepterar sin nominering.

Elin Henriksson (T-20), tackar nej till sin nominering.

Conny Yu (T-19), accepterar sin nominering.

Moa Säll (T-19), accepterar sin nominering.

Carlos Casanueva Perez, Riddare af Thet Gylldene Kjölswynet, accepterar sin nominering.

Celeste Holm (T-19), accepterar sin nominering.

Erik Anderberg (T-16), accepterar sin nominering.

Anton Janshagen (T-19), accepterar sin nominering.

Alexander Grima (T-11), accepterar sin nominering.

Jonas Linnros (T-17), accepterar sin nominering.

Sofia Franzel (T-19), accepterar sin nominering.

Kidus Getahun (T-17), accepterar sin nominering.

Cecilia Brage (T-19), accepterar sin nominering.

Pontus Wehlin (T-19), accepterar sin nominering.

Johan Ahnfalk (T-17), accepterar sin nominering.

Frederik Hägg (T-17), accepterar sin nominering.

Ida Ygland (T-18) blir nominerad under mötet och accepterar.

Samtliga resultat hålls hemliga och presenteras på NolleGasquen

8. Övriga frågor

Isak Lindwall och William Kåhre presenterar sin övriga fråga. De undrar om varför sektionen fortfarande vill ha sillis när den inte är på 17 maj eller 17 november längre. En mötesdeltagare



menar på att chansen att sillis hamnar på 17 maj eller 17 november är väldigt liten. En annan menar på att sillis fortfarande är kul, och att det inte hamnar på just de datumet är inte ett jättestort problem. I framtiden tycker många att datumen ska bokas till sillisarna. Det är också hexmästarens ansvar att boka dessa datum.

En slutsats som dras från den övriga frågan är att ett gemensamt samarbete inom LG skulle hjälpa med planeringen av samtliga event i framtiden.

9. Skål för järnet och kolfibret

William Körner (T-21) skålar för järnet och Anton Cederborg (T-22) skålar för kolfibret.

11. Mötets högtidliga avslutande med omedelbar avmarsch till Tennstopet

Jesper Adolfsson (T-20) förklarar mötet avslutat kl. 01.58

Jesper Adolfsson, ordförande

Martin Kero, sekreterare

William Kåhre, justerare

Anton Cederborg, justerare